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Lieve leden die dit lezen.  
 
Ons bestuursjaar als DWARS Rotterdam-Rijnmond bestuur komt ten einde. 

Op onze cloud hebben wij sinds het begin van het jaar al mappen gemaakt 
van augustus tot juni 2025, en het is bijzonder om te denken dat we alle 
mapjes af zijn gegaan en we nu mogen terugblikken op een druk maar mooi 
jaar. Voor een bestuur van drie mensen waren wij super enthousiast over wat 
we wilde doen in ons jaar. Een jaar zonder verkiezingen gaf ons de tijd om 

bezig te zijn met andere projecten en lange termijn onderwerpen binnen de 
afdeling. De successen die we daar hebben bereikt zijn mooi, zo waren we 
breed vertegenwoordigd in de gemeenteraadsfracties van GL in Rijnmond: 
Rotterdam, Schiedam, Zwijndrecht en Dordrecht om precies te zijn. Het was 

cool om ook meer druk uit te oefenen op de lokale politiek. We hebben er 
twee moties doorheen gekregen bij de ALV van GroenLinks Rotterdam, van 
Amine een (commissie)raadslid gemaakt in Zwijndrecht, PFAS demonstraties 
bij Chemours bezocht en Ef is lekker bezig geweest om bekend te worden 

met de fractie van Schiedam. het streven om niet alleen DWARS Rotterdam, 
maar echt DWARS Rijnmond te worden is dan ook gelukt!  

In dit jaar hebben we ook activiteiten georganiseerd. Dit bleek weleens 
moeilijk te organiseren met onze skeleton crew bestuur van drie mensen. 
Ondanks dat we vaker kansen wilde hebben om met de leden te chille 
hebben we met een aantal ledenavonden, een super coole panel 

havenactiviteit met de commissie EDM en de JS Rijnmond en een heleboel 
demonstraties toch wat momenten ingepland om de afdeling actief te zien. 
We zien wel een interactievere vorm van dingen organiseren voor ons. Als er 
een actieve ledenkring ontstaat zou er meer gedaan kunnen worden om ook 

de gezelligheidskant van de afdeling aantjes te krijgen. We hopen dat dit  
uiteindelijk ook zal lukken, zodat we er zelf ook bij aan kunnen sluiten maar 
ook omdat dat een succesvolle afdeling maakt. Beetje sfeer met een grote 
groep maakt dit een mooie plek, en dat valt prima te fixen als we elkaar 

durven te benaderen! :)  

Voor de afdeling liggen nog veel kansen in het uitbreiden richting 

onderwijsinstellingen en hoge scholen. Dit jaar is daar een kleine start 
aangegeven door meermaals contact te zoeken met MBO scholen en de start 
van een MBO campagne. Ook onze zichtbaarheid bij initiatieven in de stad 
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als LOKAAL en het GJR debat waren pogingen om met wat mensen in 
contact te komen. We hopen dat dit in de komende jaren meer vorm krijgt 

sinds daar echt veel groeiruimte ligt. Voor ons was het dit jaar teveel om erbij 

te nemen. 

Om het jaar kort samen te vatten, het was niet makkelijk maar we hebben 

zeker wat productieve dingen gedaan om de afdeling klaar te maken voor de 
komende verkiezingen. Hopelijk zien we jullie allemaal dan weer om samen 
mooie dingen te bereiken vanuit onze groene, rode en paarse idealen!  
 

 
Met veel liefde, 
 

Jullie voltallige bestuur DWARS RR 2024-2025 <3 
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19:15  Inloop  

19:30  Start AAV  

19:35  Vastellen notulen en Presidium  

19:40  Verantwoording bestuur  

20:00  Pauze  

20:15  Spreker  

20:45  Financiële verantwoording  

20:50  Verslag kascommissie  

20:55  Motivatie nieuw bestuur  

21:10  Verkiezing nieuw bestuur  

21:20  Verkiezing Kascommissie Lid  

21:30 Einde AAV, drankje doen? 😊 
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Hallo liefjes van de afdeling RR,  

De tijd tikt maar door, en voor je het weet is het weer juni 2025 en mag je een 

verantwoording schrijven. Ik vind deze teksten altijd super helend om uit te typen. 

Alle opgepropte werkdruk, emoties, gedachtes, overwinningen en whatever the fuck 

er in het jaar is gebeurt in een tekstje gegoten. Speciaal voor jullie, de leden, om te 

lezen!! 😊 

Er valt een heleboel te reflecteren op het afgelopen half jaar. Toen ik solliciteerde 

voor het voorzittersschap wist ik dat dit halfjaar een hele drukke zou worden voor mij 

persoonlijk. Vanuit mijn studie bestuurskunde was ik verplicht van februari tot april 

een negen weekse stage te volgen. De gemeente schiedam is niet per definitie super 

druk, maar gecombineerd met mijn andere (tevens super coole) 

verantwoordelijkheden bij de voedselbank en bijvoorbeeld de verantwoordelijkheden 

naar mijn persoonlijke leven toe kon ik niet altijd op hetzelfde tempo doorgaan zoals 

ik in het eerste halfjaar vaak deed. Dat vindt ik jammer, en toch ben ik niet 

teleurgesteld over wat we als bestuur hebben kunnen bereiken en het tempo wat we 

aanhielden. We konden veel opzetten voor een uiteindelijk super coole en super 

geslaagde havenactiviteit met de commissie EDM en de JS Rijnmond, een 

nieuweledenavond, een inhoudelijk programma activiteit en hopelijk nog iets richting 

de aav! We vergaderde minimaal om de week en hebben geprobeerd om onze stem 

te laten horen. Een mooi moment waar timing en die drive bij elkaar kwamen was 

mijn metrotunnel opiniestuk in de havenloods, want yusu als je op zuid woont en je 

wilt naar er EUR is dat echt lastig lol. 19.512 keer gelezen op de website, meer dan 

10x meer weergaven dan het opiniestuk over het zelfde onderwerp van de JOVD, en 

door de clickbait titel zo sappig dat het 1 dag  voor het besluit getimed meer 

weergaven kreeg dan het artikel over de uiteindelijke stemming in de raad. Dat is pas 

flexen, met momentum en het liefst combinerend met andere organisaties die bereid 

zijn het dialoog te voeren.  
 
 Aan het begin van het jaar hadden we een aantal doelstellingen gemaakt. Een 

politieke jongerenorganisatie is niet heel relevant, tenzij je er echt je best voor doet 

en strategisch kan denken over waar je precies je energie in gaat stoppen. Dit jaar 

was dat het uitbreiden van de banden met de andere groenlinks afdelingen, en 

hopelijk een breder bestuur voor komend jaar neerzetten. Veel jaren is de afdeling 

alleen DWARS Rotterdam geweest en niet DWARS Rotterdam-Rijnmond. Het 

afgelopen half jaar waren wij in ieder geval weer bezig met dat tweede. Zo waren wij 

vertegenwoordigd in de gemeenteraad van Zwijndrecht, schiedam, rotterdam en 

dordrecht. Zelf ben ik nog bij een pfas demonstratie langsgeweest en heb ik een 
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emmer kankerverwekkende aarde voor de ingang van Chemours uitgestrooid. Dat 

was wel cool. Ik geloof dat dit een goede eerste stap is naar een veel bredere 

afdelingsstrategie die we samen gaan creëren -  
 
Door onze havenactiviteit (en Mina) kennen we wat meer mensen binnen de 

beweging in rotterdam die de haven wilt zien vergroenen. door de andere PJO’s in 

Rijnmond te verzamelen kunnen we stukken uitbrengen die echt uitgebracht worden. 

Door zieke video’s online te brengen (Amine, de legend!!) kunnen we ook weleens 

opgepakt worden. Door MBO campagnes te organiseren, te organiseren binnen de 

regio en zichtbaar proberen te zijn kunnen we ieder jaar een groep jongeren 

enthousiasmeren om hierbij te helpen. ik praat een beetje delulu, en zeker voor wat 

een PJO afdeling daadwerkelijk voorstelt, maar ik haal uit bewust delusional te werk 

gaan veel voldoening (en resultaat tot nu toe in mijn leven).  

Het is tevens de reden waarom ik waarschijnlijk weer verkiesbaar sta  voor komend 

jaar, als Algemeen Bestuurslid. Dit project is nog lang niet klaar, en ik hoop dat het 

afgelopen jaar een mooi voorteken is voor wat de afdeling nog allemaal kan 

bereiken! Met de gemeenteraadsverkiezingen om de hoek gaan we enorm veel doen 

met deze groep en ik heb er echt super veel zin in! :)  
Ik wil NIET TE VERGETEN mijn bestuur van het afgelopen jaar bedanken. Amine en 

Efraim. Je vergeet soms dat zitten aan Efraim eettafel ook een core memory is die je 

maakt. Ik vond het altijd gezellig en ondanks de implicaties van maar 

driebestuursleden hebben zag ik dat jullie bereid waren dingen te doen vanuit een 

oprechte motivatie. We waren heel ambitieus aan het begin van het jaar, en veel 

hebben we vast kunnen houden. Trots jongens! De feitjes van de weeks, hot take 

van de weeks, de tramrit met amine naar blaak of Roffa centraal op de terugweg 

naar huis en de gesprekken die ef en ik hadden als Amine even te laat was hebben 

een lasting impact gemaakt in mijn brein. Love <3  
 

 

Het bestuursjaar 2024–2025 zit er alweer op. We begonnen met weinig middelen, 

maar haalden alles eruit wat erin zat. Met de kaarten die we gedeeld kregen, hebben 

we — op z'n zachtst gezegd —  het  onmogelijke  waargemaakt. 
DWARS Rotterdam-Rijnmond behoort inmiddels tot de best presterende afdelingen 

van Nederland. Daar mogen we met recht trots op zijn. 
 
Als secretaris ben ik intens dankbaar voor het team waarmee ik heb mogen werken. 

Tony en Efraim — ik had me geen betere voorzitter en penningmeester kunnen 

voorstellen. Jullie inzet ging ver voorbij de standaard 100%, we hebben nooit wrijving 

gehad, altijd vertrouwen. Als ik dit jaar opnieuw mocht doen, dan alleen met jullie.  
Natuurlijk had ik zelf ook dingen beter willen doen. Ik ben een perfectionist. Van de 

snacks op een activiteit tot de participatie van elk lid — ik wil dat alles klopt. Dat ieder 

lid zeggenschap ervaart, zich vertegenwoordigd voelt en mee kan bouwen aan deze 
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beweging. Want jongeren moeten niet alleen vertegenwoordigd wórden — we 

moeten zelf het heft in handen nemen. 
Mijn dierbaarste herinneringen? De vergaderingen bij Efraim thuis aan de 

keukentafel. De tramlopen met Tony en onze gesprekken. Left Laser als spreker. De 

impact die we gemaakte hebben, de connecties die we gelegd hebben om het 

netwerk van DWARS — en van onszelf — te versterken. En als secretaris? De 

complimenten over onze vernieuwde sociale mediastrategie. Nooit eerder haalden 

we zulke hoge cijfers qua likes, bereik en zichtbaarheid. 
Het was een jaar van groei. In ledenaantallen, ambitie én impact. Ik raad een 

bestuursjaar bij DWARS aan iedereen aan. Je leert, groeit en hebt echt de kans om 

iets te veranderen. 
 
Tegelijkertijd markeert dit ook een einde. Maar ook een nieuw begin. De fusie is een 

gedurfde stap richting een krachtiger, progressiever en inclusiever politiek 

jongerenlandschap. Onze hoop? Meer actieve leden, meer enthousiasme, meer 

impact. 
Dit is en blijft jullie vereniging. Wij, als bestuur, zijn slechts tijdelijke beheerders. Jullie 

bepalen de koers. En ik hoop dat jullie die verantwoordelijkheid blijven nemen. Mijn 

deur stond altijd open — en dat blijft zo. Ik geloof in jullie, in jullie ideeën, in jullie 

toekomst. 
 
Deze functie heeft mijn leven positief veranderd. Dankzij DWARS ben ik nu 

(commissie)raadslid in mijn gemeente. Heb ik veel meer kansen gekregen. En — 

misschien wel het belangrijkste — ik heb weer zin gekregen in de toekomst. 
We zijn als DWARS kritisch op GroenLinks én de PvdA. Terecht. Dat maakt ons 

sterk. We zijn de grootste politieke jongerenorganisatie van het land, en we zijn niet 

van plan te verdwijnen! 
 
We zullen een doorn in het oog blijven van de moederpartijen, totdat ze de realiteit 

onder ogen zien: de jongeren willen méér. Meer dan alleen sociaaldemocratie en 

groen progressivisme. Het is tijd voor een radicaal linkser geluid. Een geluid dat pleit 

voor solidariteit, klimaatrechtvaardigheid en democratisering van macht. 
Wij zijn de toekomst. En centrumlinks tot radicaal-links: wij roepen jullie op om met 

ons te bouwen. Aan een Nieuw Links Front. 
 
Tot aan de barricades dan maar, 
 
Amine Amraoui 
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Lieve Rotterdam-Rijnmondse Rakkers, 

 

Zoals het cliché luidt: er is een tijd van komen en een tijd van gaan.  

Toen ik mezelf kandidaat stelde voor het penningmeesterschap, wist ik dat het een extra 

belasting zou zijn bovenop een toch al intensief jaar. Toch is dit een van de weinige keuzes 

waarvan ik met zekerheid kan zeggen dat ik er geen moment spijt van heb gehad. 

We begonnen het jaar sterk. Ik ben nog altijd trots op de professionele standaard die we 

samen hebben neergezet. Onder leiding van een voorzitter die zonder aarzelen bij elke 

fractie en instelling aanklopt, zaten we in no-time aan tafels waar grote beslissingen vielen, 

en vochten we ervoor dat ook de stem van jongeren daar gehoord werd. 

Het tweede deel van het bestuursjaar was voor mij turbulent. In januari begon ik aan een 

nieuwe baan, geïnspireerd door jullie, mijn DWARSe kameraden, om me maatschappelijk in 

te zetten. In die baan vond ik mijn passie, maar het betekende ook dat ik mijn eigen grenzen 

opnieuw moest verleggen. Soms was ik bang dat ik te weinig zou doen en dat daardoor onze 

eerdere inzet zou verwateren. Maar met de twee fantastische bestuursgenoten aan mijn 

zijde, is het tegenovergestelde gebeurd: we hebben de lat nóg hoger gelegd. 

De mooiste illustratie daarvan was voor mij de havenactiviteit. In de aanloop zat ik in extreem 

drukke weken en was ik bang dat ik steken had laten vallen. Maar toen ik zag hoe alles 

samenkwam, de volle zaal, de sterke sprekers en natuurlijk de goed verzorgde snacks, was 

ik diep geraakt. Het was het bewijs dat ons harde werk echt iets heeft opgeleverd. 

Als penningmeester ben ik persoonlijk trots op de professionalisering van de kas. Ik ben door 

de administratie van de afgelopen jaren gegaan, heb losse eindjes gladgestreken en 

systemen opgezet om het overzicht te behouden, een noodzaak, aangezien de online 

boekhoudtool allesbehalve duidelijk is. Alles zal ik netjes overdragen aan mijn opvolger. Door 

onze serieuze houding en jullie actieve inzet hebben we vanuit het landelijk bestuur 

bovendien een flinke kasvergroting gekregen. Ik hoop dat het volgende bestuur hier mooie 

dingen mee kan doen. 

Naast penningmeester was ik dit jaar ook vicevoorzitter. Al moet ik zeggen: met een 

voorzitter als Tony betekent dat vooral dat je fungeert als ‘zorg-dat-Tony-niet-per-ongeluk-

het-werk-van-12-mensen-op-zich-neemt’-persoon. Ik geef toe: dat is me niet altijd gelukt, 

want Tony is wat ze in het Engels noemen een unstoppable force of nature. Je bent een 

inspiratie voor me, Toon. Sinds ik je aan het werk heb gezien, probeer ik beetje bij beetje 

jouw mentaliteit over te nemen: elke deur is open te trappen, iedereen is te bellen, en 

eigenlijk is er maar weinig in de wereld dat je níet kunt bereiken als je het gewoon probeert 

en vraagt. 

Mijn favoriete momenten dit jaar? De demonstraties. Maar stiekem nog meer de GOATed 

aftermovies die onze secretaris wist te maken. Amine, ik denk dat ik verantwoordelijk ben 

voor minstens de helft van de views. Ik ben zó trots op jouw groei dit jaar, je hebt deze 

afdeling goed gezet, maar je hebt ook geleerd dingen over te dragen als het te veel werd. 

Dat is kracht. Jij gaat nog veel betekenen voor deze partij, dit land en deze wereld. 
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Was het zwaar, met z’n drieën? Absoluut. Eigenlijk is een afdeling runnen met drie nét niet 

houdbaar, zeker als je drie ambitieuze types bij elkaar zet. Maar we hebben samen iets 

moois neergezet. En daar kijk ik met trots op terug. 

Volgend jaar ben ik niet verkiesbaar. Ik stort me volledig op de missie die ik aan het begin 

van dit jaar heb gevonden: het uitdagen van boomer-logica in leiderschapsposities. Want het 

elektriciteitsnet blijven uitbreiden zoals we dat al 80 jaar doen is níet hoe we de toekomst 

ingaan. 

 

Jullie gaan nog van mij horen in die context! 

 

Met liefde, 

Ef 
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Gegroet lieve lieverds, 

Als penningmeester presenteer ik jullie hierbij graag de financiële verantwoording van het afgelopen jaar. Omdat 

het bestuursjaar niet gelijkloopt met het boekjaar, zal ik uitgaven uit zowel 2024 als 2025 toelichten. 

Tijdens de laatste KasCo-vergadering zijn de cijfers van november 2024 tot en met 23 mei 2025 goedgekeurd. In 

dit verslag vinden jullie mijn persoonlijke overzicht van beide jaren (aangezien e-Boekhouden niet altijd even 

overzichtelijk is). Hieronder geef ik een korte toelichting op de mutaties: 

De kosten voor de locatie van onze vorige AAV zijn in November afgeschreven. Opmerkelijk hierbij was dat deze 

€75 later voor het Landelijk Bestuur bleek te zijn, dat op diezelfde locatie ongeveer een maand vóór onze AAV 

een activiteit had. De factuur was echter naar onze afdeling gestuurd. In overleg met de landelijk  penningmeester 

heb ik deze uitgave gecorrigeerd in het boekjaar 2025. Ik heb tevens contact opgenomen met de locatie om te 

zorgen dat dit in de toekomst niet nogmaals gebeurt. Daarbij heb ik duidelijk uitgelegd wat het verschil is tussen 

afdeling Rotterdam-Rijnmond en het Landelijk Bestuur, en de juiste contactgegevens doorgegeven. 

In December zijn aanvullende kosten voor de AAV betaald. Hieronder vallen de vergoeding voor onze spreker 

(Left Laser), een cadeau voor hem (hij maakte op zeer korte termijn speciaal tijd voor ons vrij), en de kosten voor 

snacks. 

Daarnaast zijn er twee bedragen van €80 betaald voor een EHBO-cursus voor twee bestuursleden. Dit is een 

jaarlijkse verplichting vanuit het Landelijk Bestuur, waar ook elk jaar budget voor wordt gereserveerd. 

Dit jaar is ook besloten om twee vlaggenstokken en een extra vlag aan te schaffen, met het oog op onze 

aanwezigheid bij marches. Tot nu toe moesten we onze vlag onhandig met twee mensen vasthouden, dit is nu 

opgelost. 

Het boekjaar werd afgesloten met een (vegan!) bedankje voor de KasCo en een afroming van €79. Met een 

initiële post 'onverwachte kosten' van €100 kan ik niet ontkennen dat ik best trots ben op hoe we onze begroting 

van dit boekjaar uiteindelijk hebben ingevuld. 
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Het jaar 2025 begon, zoals gebruikelijk, met de eerste tranche van onze begroting vanuit het Landelijk Bestuur. 

Kort daarna speelde de verwarring rondom de factuur van de locatie voor onze vorige AAV. Wij hebben hier onze 

eigen factuur van €50 betaald, maar in werkelijkheid hadden we ook al onbedoeld de factuur van het Landelijk 

Bestuur (à €75) voorgeschoten in boekjaar 2024. Deze €75 hebben we in 2025 van hen teruggekregen. 

In november kwam mijn grootste blunder als penningmeester aan het licht: 

We huurden een locatie die uiteindelijk erg duur bleek: €272,25. Ik had niet goed genoeg afgestemd met de 

verhuurder over bijkomende kosten zoals schoonmaak, keukenhuur en btw. Deze fout reken ik mezelf aan, en ik 

heb dit zeker als leermoment meegenomen voor alle activiteiten daarna. Ik heb een deel van de kosten geboekt 

onder de post ‘Onverwachte kosten’, zodat het budget voor Activiteiten niet in één keer volledig op zou zijn voor 

het nieuwe bestuur. Ik zal hierover overleggen met mijn opvolger, maar ik verwacht aan te raden om de 

resterende €22,25 te verrekenen onder ‘Bestuurskosten’. Ons bestuur is op die post namelijk erg spaarzaam 

geweest. 

In dezelfde periode vond ook onze havenactiviteit plaats, zonder twijfel het hoogtepunt van mijn bestuursjaar. Ik 

wil nogmaals zeggen hoe geweldig het was om zóveel van jullie daar te zien! 

De kosten voor deze activiteit waren €90 voor de locatie en €38,20 voor snacks. 

Om het nieuwe bestuur een goede start te geven, heb ik vervolgens alvast de tweede tranche van de begroting 

aangevraagd. Tot slot is er nog een kleine declaratie geweest voor een zak chips tijdens onze open 

bestuursvergadering. 
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Kascontrole verslag   

Afdeling:   Rotterdam Rijnmond  

Datum:    (?) 

Aanwezigen: 

Penningmeester: Efraim Duman  

Bestuurslid/Secretaris: Amine Amraoui  

KasCo: - 

Nagekeken door KasCo leden: Joshua Paans, Ruben Bals  

  

Kasco verslag 27 mei 2025  

Aanwezig: Efraim (penningmeester), Amine (bestuurslid), Joshua & Ruben (kascommissie)  

 

 

PS: luistertip: “Geld is overbodig” van Kinderen voor Kinderen  
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